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För oss liberaler är det självklart att det ska byggas fler simhallar. Enligt 

idrottsförvaltningens investeringsplan för 2015 kommer det att behöva byggas 

minst fyra nya simhallar under de kommande sex åren.  Behovet bedöms vara 

störst i norra innerstaden och i söderort.  I majoritetens budget för 2016 finns 

inga medel avsatta för  

 Samtidigt är flera av stadens simhallar i behov av renovering och/eller 

upprustning. Åkeshovs sim- och idrottshall håller stängt för renovering fram 

till 2017, och snart stänger GIH-badet på Östermalm för att åter öppna 2018. 

Nu planeras även upprustning och renovering av bland andra Vällingby och 

Västertorps simhall. Allmänheten erbjuds inga andra alternativ än att ”gå 

någon annanstans”. 

 Lika självklart som att fler simhallar ska byggas är att de simhallar som 

behöver ska renoveras, men att de håller stängt i flera år utan att besökarna 

erbjuds temporära alternativ är inte hållbart. Framför allt inte när vi har en 

brist på simhallar framför oss de närmsta åren, och en majoritet som verkar 

vara ointresserad av att bygga nytt. 

 Det är dessutom oklart hur borgarrådet prioriterar byggandet av nya 

simhallar.  
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Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

 

1. Finns det några konkreta planer på att börja bygga flera simhallar? 

2. Finns det någon strategi för hur man ska möta simhallsbristen i staden? 

3. Hur kommer efterfrågan på simhallar att mötas under den tid som flera 

av stadens simhallar håller stängt för renovering? 

 

Stockholm den 25 januari 2016 

 

 

Richard Bengtsson 


